



Council of Europe

NEWS  
Note  
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : [pressunit@coe.int](mailto:pressunit@coe.int)

## **Decent housing must be ensured for all, says Commissioner Hammarberg**

Strasbourg, 20.05.2008 - In his latest issue paper, the Council of Europe Commissioner for Human Rights, Thomas Hammarberg, examines the housing crisis facing groups of people in Europe. He outlines the housing rights which have been accepted by countries within the Council of Europe and draws attention to significant initiatives and projects where people define and assert their housing rights. Finally, the Commissioner proposes a set of recommendations for the promotion of housing rights, which he argues are a key element of the enjoyment of all other human rights.

[Link to the document](#)

## **Un logement décent doit être garanti à tous, affirme le Commissaire Hammarberg**

Strasbourg, 20.05.2008 - Dans son dernier document thématique, le Commissaire aux Droits de l'Homme du Conseil de l'Europe, Thomas Hammarberg, examine les problèmes de logement auxquels sont confrontés certains groupes de personnes en Europe. Il énonce le droit au logement reconnu par les pays membres du Conseil de l'Europe et attire également l'attention sur certaines initiatives et projets importants qui permettent aux individus de définir et faire valoir leur droit au logement. Enfin, il propose une série de recommandations en vue de promouvoir le droit au logement en tant qu'élément-clé de l'exercice de tous les autres droits de l'homme.

[Lien vers le document](#)

ED085b08